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Toelichting: 
Op 4 en 5 april vinden de portefeuillehoudersoverleggen (pfho) Fysiek Domein plaats. Hieronder volgt 
per agendapunt een toelichting en/of advies. 

Agenda en advisering PFHO Fysiek Domein 4 april 

Bouwen & Wonen 

1. Opening en mededelingen (bespreken) 
Geen bijzonderheden. 

2. Model Huisvestingsverordening Gooi en Vechtstreek 2019 (vaststellen) 
Advies: Het model Huisvestingsverordening Gooi en Vechtstreek 2019 vaststellen. 

Toelichtino: 
Om te komen tot een nieuwe Huisvestingsverordening is eerst een nota van zienswijzen aan de 
raden voorgelegd. De nota van zienswijzen is besproken in het portefeuillehouders overleg van 
14 februari 2019. De volgende stap is dat de nieuwe Huisvestingsverordening ter vaststelling 
naar de gemeenteraden kan worden gestuurd. Ook moet het reglement voor de 
urgentiecommissie door de colleges worden vastgesteld. Separaat worden de colleges 
gevraagd-na vaststelling in de raad - de uitvoering van de Huisvestingsverordening 2019 te 
mandateren aan de regionale woningcorporaties en de uitvoering van de urgentieregeling aan 
de regio. 
Gemeenten kunnen naar wens een hoofdstuk 5 toevoegen 'splitsing en onttrekking 
woonruimte'. Dit geldt niet voor de overige hoofdstukken omdat deze hoofdstukken een 
relatie hebben met de woonruimteverdeling die een regionale reikwijdte heeft. 

3. MRA bouwen en wonen (bespreken) 
Een advies kan niet worden gegeven omdat er geen stukken beschikbaar zijn. 

4. Startersklt middenhuur (kennisnemen) 
Advies: Kennis nemen van de starterskit middenhuur 

Toelichtino: 
In de regionale woonvisie is aangegeven dat er tot 2030 1000 middeldure woningen (€ 710 - € 
850, prijspeil 2017) moeten worden toegevoegd aan de woningvoorraad. Veel 
woningenzoekenden komen niet in aanmerking voor een sociale huurwoning maar verdienen te 
weinig voor een dure huurwoning. Ook in het Regionaal Actie Programma (RAP) is aan dit 
onderwerp aandacht besteed. Afgesproken is een 'biedboek middenhuur' te maken. Als eerste 
stap daar naar toe heeft Stee opdracht gekregen een starterkit te ontwikkelen. Daarin wordt de 
context van middenhuur uitgelegd en zijn de vragen geïnventariseerd die gemeenten ambtelijk 
hebben gesteld en van oplossingsrichtingen voorzien die gemeenten bij het ontwikkelen van dit 
relatief nieuwe segment op de woningmarkt. Tijdens het pfho van 4 april 2019 houdt Stee een 
presentatie over de concept starterskit en licht de onderwerpen toe waarover keuzes gemaakt 
moeten maken. In het pfho van 16 mei 2019 worden de voorstellen ter vaststelling voorgelegd. 

BIz 9 eerste bullit. Over een huurwoning kan de eigenaar geen hypotheekrente aftrekken van zijn 
inkomen. Dit is onjuist de rente is aftrekbaar zij het met beperkingen. Voor zover bekend is met ingang 
van 2019 de rente aftrek voor corporaties beperkt tot 30% van de fiscale winst en nadere beperkingen 
zijn (deels) gecompenseerd door verlaging van de verhuurdersheffing. 

Acties bestuurlijk: specifieke grondprijzen voor middenhuur 
Minimaal wordt voorgesteld te rekenen met specifieke grondprijzen volgens de residuele 
grondwaardemethodiek of te werken met vaste afslagen ten opzichte van koopwoningen. 

Zie voor nota: vervolgvel 1-4-2019/Collegevoorstel PFHO 4 april 2019 
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Het lijkt niet verstandig ons te binden aan de voorgestelde afspraken en al helemaal niet om ons 
regionaal te verbinden. Wij houden graag onze handen vrij voor eigen grondbeleid per project. 
Zo kan het bijvoorbeeld gaan om projecten met een mix van woningen waarbij bijvoorbeeld vrije 
sector woningen kostendrager kunnen zijn voor sociale huur of middenhuur woningen. 

BIz 10 maak van parkeernorm geen dealbreaker 
Wij willen vasthouden aan het hanteren van minimum parkeernormen, en zeker geen maximale 
parkeernorm. 

BIz 12 Acties bestuurlijk: stel verordening middenhuur op 
Huizen is al koploper in de Regio met 6% aandeel middenhuur in de bestaande voorraad 
Hebben wij nog locaties te pitchen naast al lopende trajecten? 
Willen we middenhuur specifiek in bestemmingsplannen? 

5. W.v.t.t.k. en rondvraag (bespreken) 
Geen bijzonderheden. 

Fysiek Domein Algemeen 

6. Opening en mededelingen (bespreken) 
Geen bijzonderheden. 

7. Resumé (vaststellen) 
Geen bijzonderheden. 

8. Programmabegroting 2020 - 2023 (advisering) 
Akkoord met de begroting met de navolgende kanttekeningen: 
1. In de bijlage gemeentelijke bijdragen (zie voor Huizen biz. 71 begroting ) ontbreken het tarief per 

eenheid en de relevante aantallen kinderen/leerplichtigen. 
2. Vraag een specificatie van de bijdrage voor de regionale samenwerkingsagenda per taakveld van 

€ 3 per inwoner zoals ook aangegeven bij agendapunt 9 en een specificatie van de bijdrage van 
€ 1,50 per inwoner aan de metropoolregio Amsterdam. 

3. Vaststellen dat de regiobegroting 2020 veel te weinig inhoudelijke sturingsinformatie bevat die wel 
onder programma Sturing verwacht wordt. De Regio verzoeken dit alsnog toe te voegen aan de 
begroting, hetzij nog voor de besluitvorming in juli, hetzij als toezegging dat de beleidsmatige 
vertaling van oude en nieuwe RSA dus later bij begrotingswijzing alsnog zullen worden ingevoegd, 
met als leidraad de in onderstaande toelichting genoemde focus 

Toelichting 1: 
De bijdrage van Huizen in 2020 stijgt ten opzichte van 2019 met € 202.023 met name door indexering, 
waarvan € 124.303 betrekking heeft op de begrotingspost GAD onderdeel inzameling afval, welke 
kostenstijging wordt doorberekend aan de burger in het tarief afvalstoffenheffing. De kostenstijging op 
de overige beleidsterreinen wordt gedekt ten laste van de stelpost nominale prijsontwikkeling ad 
€ 77.720. 

Toelichting 3: 
In de raadsvergadering van februari is onze zienswijze voor de RSA 2019-2022 vastgesteld door de raad. 
Daarbij beogen we: 
a. Meer focus en dus beperking in de RSA 2019-2022: geen waslijst van onderwerpen maar beperking tot 
beleidsthema's die als speerpunten moeten worden gezien. 
b. De beleidsmatige onderbrenging van de overige "oude" maar nog actuele onderdelen van de vorige RSA 
in de reguliere programmabegroting van de regio, zodat de sturing daarop in beeld blijft. 

Geconstateerd wordt dat de huidige aanzet voor de begroting 2020 hier niet aan tegemoet komt. Als 
verklaring daarvoor wijst de toelichting (zie onderstaand citaat **) naar een nog uit te werken nieuwe RSA 
die nog vaststelling behoeft, wat begrijpelijk is. Ook is het te begrijpen dat de vertaling van de nieuwe RSA 
nog moet plaatsvinden. Maar ook ontbreken de beleidsmatige componenten uit de oude RSA die ook niet 
meer terug zullen komen in de nieuwe RSA. 

Zie voor nota: vervolgvel 1-4-2019/Collegevoorstel PFHO 4 april 2019 
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Als voorbeeld voor onderdeel sturing: daar staat een post cultuur en recreatie waarbij de regio ruim een half 
miljoen euro aan besteedt, maar waarbij elke toelichting op inzet, nut, prioriteiten e.d. ontbreekt. Wat doet 
de regio daar nu voor? Hoe hangt dat samen met uitgaven die we daarvoor uit de oude RSA hadden 
bedoeld? Zo kunnen colleges en raden niet sturen. Ook het inzicht in de samenhang met de MRA-bijdrage 
ontbreekt. 
** Onderstaand citaat komt uit de regiobegroting 2020: 

"Beleid en bestuur 
Medio juli 2019 stelien de gemeenten de regionale samenwerkingsagenda 2019- 2022 vast. De 
agenda beschrijft de speerpunten van regionale samenwerking voor deze raadsperiode. De 
verwachting is dat de gemeenten de regionaie samenwerkingsagenda gaan gebruiken om meer focus 
aan te brengen in de regionale samenwerking; focus gericht op het behouden van werkgelegenheid in 
onze regio en het versterken van het groene en gezonde leefklimaat in onze regio. 
In het najaar 2019 vertalen de portefeuillehouders de regionale samenwerkingsagenda naar een 
praktisch uitvoeringsprogramma met een looptijd tot eind 2020. Het uitvoeringsprogramma beschrijft 
per portefeuiile de beoogde resultaten, projecten en financiering van activiteiten van regionale 
bestuurlijke en beleidsmatige samenwerking. De samenwerkingsagenda geeft aan wat belangrijk is. 
Het uitvoeringsprogramma vertaalt hoe we dat gaan realiseren. De verwachting is dat met name 
opgaven op de portefeuilies milieu & duurzaamheid, ruimte & mobiliteit en werk & innovatie vanaf 
2019 of 2020 om aanvullende gemeentelijke (incidenteie en structureie investeringen vragen. De 
omvang van deze investeringen brengt de Regio in samenwerking met de gemeenten bij de 
ontwikkeling van de uitvoeringsprogramma's in de loop van 2019 in kaart. De ambities binnen de 
overige programma's kunnen naar verwachting gefinancierd worden binnen de meerjarenbegroting. 
Uiteraard is dit wei afhankelijk van vormgeving van de regionale samenwerkingsagenda 2019 - 2022." 

9. Regionale samenwerkingsagenda (bespreken) 
Algemeen: 

• Het aantal speerpunten is weliswaar teruggebracht van 20 naar 5, maar gelet op het grote 
aantal projecten die onder de 5 speerpunten hangen, is dit vooral een cosmetische indikking. 
Kortom, de RSA bevat nog steeds een groot aantal projecten. Dit is niet in lijn met het 
uitgangspunt om vooral focus aan te brengen. 

• Daarnaast is relevant of e.e.a. voldoende concreet is vertaald, of dit de doelen zijn (het "wat" 
van de RSA) waarop we elkaar kunnen vinden, zonder dat al voorschotjes worden genomen 
op governance-aspecten (het "hoe" van de RSA) die in een later stadium aan de orde kunnen 
komen. Aangekondigd is ook een evaluatie van de GR waarbij juist die governance-aspecten 
een rol moeten spelen: is de huidige werkwijze van samenwerking geschikt of moeten daarin 
aanpassingen worden aangebracht. Voor die vraag (kunnen we de samenwerkings-vorm/-
cultuur verbeteren, gericht op een verdere versterking van regionale bestuurskracht en een 
effectievere slagkracht van regionaal beleid?) zou o.a. het Berenschot-rapport kunnen worden 
benut, terwijl de minister van BZK enkele aanpassingen van de WGR wil overwegen ter 
verbetering van de democratische legitimatie van regionale samenwerking. Over het 
governance-aspect is ook het advies t.b.v. de B&W-vergadering van 9 april a.s. relevant. 
Bij de voorbeelden die nu worden genoemd, zoals het instellen van een adviescommissie voor 
bijvoorbeeld de regionale energietransitie en de omgevingsvisie, kunnen we ons nog weinig 
voorstellen wat dat betekent voor wat betreft de governane. 

Hieronder per speerpunt in het Fysiek Domein de belangrijkste bevindingen: 

Een bereikbaar Gooi en Vechtstreek 
Geen aanvullende opmerkingen. 

Een duurzaam en circulair Gooi en Vechtstreek 
De Huizer zienswijze was: 
In samenwerking met partners (netbeheerders, woningcorporaties e.d.) uitvoeren van het regionale 
programma energietransitie, met als doei: 

het ontwikkelen van een Regionale Energiestrategie of RES (2019) 
het opstellen van de regionale transitievisie warmte (2019-2020) 

Zie voor nota: vervolgvel 1-4-2019/Collegevoorstel PFHO 4 april 2019 
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het ontwikkelen en implementeren van instrumenten voor het faciliteren van woningeigenaren 
bij de energietransitie (2019-2022). 

Deze projecten zijn inmiddels, als resultaat van lang samenwerken, in de steigers gezet. Het advies is 
om nu vaart te maken met de uitvoering in plaats van nieuwe projecten erbij te halen. Vasthouden dus 
aan de focus. Capaciteit voor het nieuwe gaat ten koste van de toch al schaarse capaciteit voor het 
bestaande. 

Huidiqe tekst Voorstel nieuwe tekst 
Een duurzaam en circulair Gooi en Vechtstreek 
door: 

Energietransitie in Gooi en Vechtstreek door: 

inwoners en (mkb) bedrijven gezamenlijk te 
ondersteunen bij het isoleren, ventileren en 
elektrificeren van de gebouwde omgeving 

onderzoek naar een regionaal energieloket voor 
inwoners en bedrijven en bij gebleken 
haalbaarheid (in 2019) implementeren van dit 
loket 

met partners geschikte en door inwoners 
gedragen plekken en bronnen (zon, wind, water, 
geothermie) voor hernieuwbare energie 
(elektriciteit en warmte) in Gooi en Vechtstreek 
aan te wijzen 

vaststellen Regionale Energie Strategie in 2020: 
met partners geschikte en door inwoners 
gedragen plekken en bronnen (zon, wind, water, 
geothermie) voor hernieuwbare energie 
(elektriciteit en warmte) in Gooi en Vechtstreek 
aanwijzen 

opstellen van de energiekansenkaart als input 
voor de warmtetransitievisies die gemeenten 
eind 2021 moeten vaststellen 

het bundelen van kennis en expertise op 
klimaatadaptie en biodiversiteit 

schrappen, dit is voor Huizen geen regionaal 
speerpunt en de lokale kennis is op orde 

met inwoners en bedrijven in te zetten op 
duurzame venwerking van grondstoffen (incl. 
evaluatie VANG) 

schrappen in deze RSA, maar opnemen in de 
reguliere regiobegroting 

met bedrijven een hoogwaardiger benutting van 
de grondstoffen te realiseren en hiervoor ruimte 
vrijmaken ten behoeve van op- en overslag van 
deze materialen 

schrappen, dit is voor Huizen geen regionaal 
speerpunt en in de RSA wordt bovendien niet 
duidelijk gemaakt wat dit project inhoudt 

Financiën. 
De kanttekening dat de Gemeente Huizen zich niet op voorhand wil binden aan uitvoeringsprojecten 
zolang de financiële consequenties daarvan nog niet in de meerjarenbegroting zijn vertaald. Op basis 
van de meerjarenbegroting en beleidsmatige uitwerking zal de Gemeente Huizen besluiten of 
uitvoeringsprojecten gewenst dan wel financieel haalbaar zijn. 
De regio is gevraagd een specificatie te verstrekken van de bijdrage van € 3 per inwoner per taakveld 
in de regiobegroting 2020-2023 (zie agendapunt 8). 
Voor de projectbudgetten en de beleidsmatige advisering binnen de Regio draagt de Gemeente 
Huizen jaarlijks € 3,~ per inwoner bij vanaf 2019. Voor de uitvoeringsprojecten zijn geen gelden in de 
Huizer begroting gereserveerd. Regionaal is voor de versterking van de ambtelijke capaciteit fysiek 
domein € 300.000 beschikbaar en afgerond € 450.000 projectbudget. 

Een aantrekkeliik woon-werkklimaat 
Onder het kopje slagkracht is het volgende aangegeven: 

Zie voor nota: vervolgvel 1-4-2019/Collegevoorstel PFHO 4 april 2019 
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"Slagkracht 
Economie & werk 
Gooi en Vechtstreek is één arbeids- en onderwijsmarkt. Het economisch accountmanagement is op 
lokaal vormgegeven. Bedrijven en het onderwijs werken op regionale en vaak ook bovenregionale 
schaal. Het Is van belang dat de dienstverlening van gemeenten aansluit op deze schaal en in 
samenwerking met het onderwijs en bedrijven wordt vormgegeven. Voorstel Is om de capaciteit op 
accountmanagement economie regionaal te bundelen. Voorstel is om een deel van de gemeentelijke 
capaciteit, kennis en expertise op werk en inkomen te bundelen binnen de regionale 
programmaorganisatie. 
Door capaciteit te bundelen kan ambtelijke kennis en expertise efficiënter en effectieve 
ingezet worden voor gedeelde opgaven." 

In dit stadium gaat het meer om samen te werken op onderdeien en niet direct om capaciteiten te 
bundeien. Het voorstei iijkt dan ook op dit moment een stap te ver en komt in zoverre niet overeen met 
de zienswijze die door ons in ingebracht (zie hieronder). Daarbij is de tekst onder een aantrekkelijk 
woon- werkklimaat weinig concreet. Daarbij is het advies om de tekst nog taalkundig na te lopen. 

Reoionale omoevinosvisie 2040 
Op zich is de tekst in de RSA in lijn met het proces zoals dat nu doorlopen wordt. Van groot belang is 
dat de keuze voor het opstellen van een regionale Omgevingsvisie afhangt van de inhoudelijke 
keuzes die gemaakt moeten worden. In de analysefase die nu loopt moet duidelijk worden welke 
opgaven er op de regio afkomen. Op basis daarvan moet de keuze gemaakt worden of er een 
gezamenlijke omgevingsvisie wordt opgesteld. Tijdens het regiopodium van 21 juni 2019 moet dit 
meer concreet worden. Onder het kopje Regiocongres 2020 staat dat de omgevingsvisie wordt 
voorbereid door het Regiocongres 2020. In feite is de voorbereiding ai gestart. In 2019 moet de knoop 
doorgehakt worden of er een regionale visie komt. Voorbereiding voor de vaststelling daarvan kan dan 
in 2020 plaatsvinden. 

10. W.v.t.t.k. en rondvraag (bespreken) 
Geen bijzonderheden. 

Ruimte & MobHIteit 

11. Opening en mededelingen (bespreken) 
Geen bijzonderheden. 

12. Ontwerp programma van eisen OV (vaststellen) 
Advies: instemmen met de regionale zienswijze en deze ter vaststelling voorleggen aan het college. 

Toelichting; 
Op 19 Maart 2019 is het concept programma van eisen (PvE) voor de ov concessie 2021 vastgesteld 
door gedeputeerde staten. De gemeenten kunnen tot 3 mei a.s. een zienswijze indienen op het 
concept PvE. Afgesproken is dat er een regionale zienswijze wordt ingediend, net ais op de nota van 
uitgangspunten. Het concept PvE is in een aparte bestuurlijke bijeenkomst besproken met de 
wethouders mobiliteit. De concept zienswijze sluit aan op de eerder door de raad vastgestelde 
zienswijze op de nota van uitgangspunten en daarom kan ermee worden ingestemd. Hieronder staat 
nog een toelichting op een aantal inhoudelijke punten. 

In het PvE zijn verschillende punten van de inbreng van de regio op de nota van uitgangspunten 
opgenomen, waaronder een garantie op de bereikbaarheid van buitengebieden en kernen . Op een 
aantal punten wordt echter niet ingegaan in het concept PvE. Daarom wordt in de concept regionale 
zienswijze die voorligt aan de provincie nogmaals gevraagd om een jaarlijkse budget met 10% te 
verhogen en in te zetten op: 

• een aantal grensoverschrijdende lijnen, waaronder een busverbinding met de Uithof; 
• het verhogen van frequenties op hogere frequenties op sterke lijnen, met name in de 

ochtend- en avondspits; 

Zie voor nota: vervolgvel 1-4-2019/Collegevoorstel PFHO 4 april 2019 
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• het verruimen van de exploitatieperiode, zodat belangrijke knooppunten ook op zondagen 
beter bediend worden. 

De provincie biedt ook ruimte voor aanvullende mobiliteitsconcepten en ondersteuning voor 
initiatieven zoals buurtbussen en een mogelijke samenvoeging met het doelgroepenvervoer. In de 
zienswijze wordt dit ondersteund, maar wordt ook aangegeven dat een samenvoeging met het 
doelgroepenvervoer niet mag leiden tot een lastenverschuiving van het OV naar het sociaal domein. 

Ook de inzet van de provincie op verduurzaming van het openbaar vervoer (zero emission) komt terug 
in het PvE. In de zienswijze wordt wel de kanttekening geplaatst dat verduurzaming niet ten koste 
mag gaan van de kwaliteit van het OV. 

13. W.v.t.t.k. en rondvraag (bespreken) 
Geen bijzonderheden. 

Omgevingsvisie 

14. Opening en mededelingen (bespreken) 
Geen bijzonderheden. 

15. Samenwerking regionale omgevingsvisie (bespreken) 
In de stukken wordt de voortgang besproken van de analysefase. Voor de verschillende thema's 
binnen de fysieke leefomgeving worden de opgaven concreet in beeld gebracht. Hierbij wordt 
onderscheid gemaakt in lokale, regionale en bovenregionale opgaven. Op basis van deze analysefase 
moet het vervolg van de regionale omgevingsvisie bepaald worden. Dit staat ook als zodanig in de 
stukken. Op een van de recente regiopodia is door de daar aanwezige raadsleden aangegeven dat er 
behoefte is aan een regionale omgevingsvisie. Dit is ook als speerpunt opgenomen in de RSA. Als het 
komt tot een gezamenlijke omgevingsvisie dan moeten daar wel keuzes in gemaakt worden door de 
raden. Keuzes op het gebied van verstedelijking bijvoorbeeld: waar kan nog gebouwd worden en voor 
welke doelgroepen? En staan alle gemeenten dan achter deze keuzes. 
De discussie over het vervolgtraject dient vanuit de inhoud gevoerd te worden. Dat is ambtelijk ook 
gedeeld. Aan het einde van stap 2 (scherper formuleren en focus aanbrengen in opgaven) dient hier 
het gesprek over te gaan. 

De bespreeknotitie met daarin de vragen is geagendeerd om vooraf vast te leggen hoe we het rapport 
gaan ordenen en hoe we bepalen hoe we de gevraagde focus aanbrengen. Dus: "wat wel en niet 
thuishoort in dit rapport". Wat betreft de vraag over de type opgaven zou het in het kader van de 
regionale omgevingsvisie vooral moeten gaan over bovengemeentelijke en bovenregionale opgaven. 
Aan de hand van die opgaven moeten dan vervolgens wel gezamenlijk keuzes gemaakt worden. 
Wat betreft de vraag over de criteria om te komen tot ordening zal het ook vooral moeten gaan om de 
opgaven met een grotere impact op de omgeving. Daar zitten bovengemeentelijke vraagstukken waar 
gezamenlijk naar gekeken moet worden. 

Er wordt nog gewerkt aan de inhoud en het is daarom op dit moment best ingewikkeld om al over de 
criteria te gaan praten. Voorgesteld wordt om dit vooralsnog aan de ambtelijke begeleidingsgroep te 
laten. 

16. W.v.t.t.k. en rondvraag (bespreken) 
Geen bijzonderheden. 

Zie voor nota: vervolgvel 1-4-2019/Collegevoorstel PFHO 4 april 2019 
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Agenda en advisering PFHO Fysiek Domein 5 april 

Economie en Innovatie 

1. Opening en mededelingen (bespreken) 
Er zijn geen schriftelijke mededelingen geagendeerd. 

2. Resume (vaststellen) 
akkoord 

3. Internationaal onderwijs (bespreken) 
Internationaal onderwijs is voor Huizen zo ook de regio vanuit sociaal en economisch oogpunt van 
belang. In het collegeprogramma is ten aanzien van een lokale campus het volgende opgenomen: 
3.9.5 In afstemming met het bedrijfsleven wordt onderzocht of er mogelijkheden zijn voor een lokaie 
campus. 
Bezien kan worden of hiermee een link kan worden gelegd. 

4. Thema's economie board (advisering) 
De board heeft thema's gekozen om zich voor in te zetten en stelt voor: 
a. Stedelijke distributie 
b. Mediavalley 

Er zit geen oplegger bij of discussie stuk bij. De vraag is dan ook welke rol ziet de Economie Board 
hier voor zichzelf weggelegd? 

5. MRA Invest (bespreken) 
Presentatie 

6. 80 economie MRA (ter kennisneming) 
Stukken ter kennisnamen, toelichting ter vergadering 
a. Agenda 8 maart 2019 
b. Aanvraag uitvoering Kunst, cultuur, erfgoed 
c. Werkplan kunst, cultuur en erfgoed MRA 
d. punt 6. Mediavalley clustermanagement 
e. punt 6a. Werkplan toerisme 
f. Stand van zaken Plabeka trajecten 

Ingestemd kan worden met het Werkplan Toerisme MRA. 
Gelet op de daarin voorgestane gebiedsgerichte aanpak Gooi en Vecht en onze eerdere ingediende 
zienswijzen, benadrukken wij dat vanuit de regionale samenwerking nog voorstellen dienen te komen 
over de gewenste (en meer concreet dan tot nu toe)) productontwikkeiing die moet leiden tot 
aanvullende USP's en/of beeldbepalende Iconen in de regio (naast Amsterdam Castle/Muiderslot, 
Forteniand/de Vecht en buitenplaatsen). 
Alhoewel de inspiratiesessies kwaiiteitsplekken als positief worden ervaren ontbreken concrete 
voorstellen tot op heden, die moeten leiden tot (of adviezen over) de gewenste aanvullende 
productontwikkeling in onze regio. 
Die adviezen zijn van belang indien we in de lijn van de ABHZ doelsteiling meer (inter)nationale 
toerisme wilien ontwikkelen/realiseren. 

Voorstellen over een goed zelfstandig functionerend Bureau Toerisme Gooi en Vecht inclusief de 
nodige interne vakexpertise, inclusief financiële analyses/onderbouwing ontbreken tot op heden. 

Amsterdam Economie Board 
g. Highlights Amsterdam Economie Board 

Zie voor nota: vervolgvel 1-4-2019/Collegevoorstel PFHO 4 april 2019 
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7. W.v.t.t.k. en rondvraag (ter bespreking) 
Geen bijzonderheden. 

Omgeving, 

M. Beuving 

Zie voor nota: vervolgvel 1-4-2019/Collegevoorstel PFHO 4 april 2019 


